
Ne bomo pozabili
V nedeljo, 16. decembra, so na pro-

čelju vojašnice Borisa Kidriča v Šent-
vidu odkrili spominsko ploščo z besedi-
lom: »V tej stavbi je bilo 1941—42 nem-
ško zbirno taborišče za slovenske iz-
gnance v Srbijo, Hrvatsko, Bosno in
Nemčijo. Do osvoboditve so bili tu ge-
stapovski zapori. »V imenu vseh pri-
sotnih in preživelih izgnancev in v ime-
nu komisije za zgodovinsko dejavnost
naše občinske skupščine je ploščo od-
kril tovariš Anton Kreč z Rašice.

Na slovesnosti je spregovoril tudi
dr. Tone Ferenc, ki je med drugim de-
jal: »Kruto izgnani od doma, brezobzir-
no oropani vsega svojega imetja, poni-
žani in zaničevani, nasilno odtrgani od
rodne grude, so bili slovenski izgnanci
ves čas z močnimi vezmi povezani z bo-
jujočo se domovino. Primer usode slo-
venskega naroda v osvobodilni vojni ju-
goslovanskih narodov in narodnosti je
pokazal, da več kot številčnost nekega
naroda pomenita njegova enotnost, trd-
nost in odločnost...«

Na koncu je tovariš Ferenc zagotovil,
v imenu vseh pregnancev, da nas bo
spominska plošča vedno spominjala na
hude dni, na to, kaj pomenijo v največji
stiski naroda in posameznika domovina,
materina beseda in svoboda. Utrjevala
nam bo zavest, da to niso le zveneče be-
sede, temveč veliko bogastvo, ki ga bo-
mo branili, če bi nam ga hotel kdo še
kdaj odvzeti. J. Z.


